
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Hashøj Jægerklub 
 
Dato 
 
Sted 
 
Fraværende 
 
1. Evt. tilføjelse til 
dagsorden 
 
2. Underskrivelse af 
referat fra sidste 
møde 
 
3. Meddelelser fra 
formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Meddelelser fra 
kasserer 
 
5. Meddelelser fra: 
a) hundeudvalg 
 
b) skydeudvalg 
 
 
c) ungdomsudvalg 
 
 
d) Festudvalg 
 
e) turudvalg 
 
f) hjemmeside 
 
6. Eventuelt 
 
 
7. Dato for næste 
møde 
 
Referent 
 
Underskrifter 

1. november 2012 
 
Hos Bjarne 
 
Ingen 
 
Intet 
 
 
Mødereferat godkendt og underskrevet 
 
 
  
     Bo har modtaget forslag fra Slagelse Kommune vedrørende ny 
aftale for Ravnebækskoven; bestyrelsen enig om, at den er 
uinteressant. Hvis den accepteres vil 20 års arbejde være spildt, 
forslaget er ikke i overensstemmelse med det oplæg der blev 
diskuteret på mødet i august med Lasse møberg og Co.  
Bo, med hjælp af Anders P og Steffen, laver notat med svar til 
Slagelse Kommune.  
 Da den gamle aftale stadig er gældende holder vi 
ungjægerjagter den 9/12 og 13/1. Lasse kommunikerer det ud på 
Facebook.  
 Ny kredsformand er Kim Jepsen der afløser Jørgen Mortensen. 
 Diskussion af potentielle emner til ny formand for JKF Slagelse. 
 Slagelse Kasernes Vildtplejeforening har spurgt om vi er 
interesseret i et samarbejde om afholdelse skydninger på 
kasernens skydebane. Enighed om positiv tilbagemelding. 
 
   Intet. 
    
 
  Der mangler stadig en instruktør til hvalpehold. Hundeudvalg 
mødes for at aftale nærmere om forårets hundetræning. 
 
  Tilbud fra Uffes svigerfar om køb af brugt trailer til 1000 kr. 
accepteret. 
   
 Der afholdes ungjægerjagter 9/12 og 13/1. Desuden arbejdes 
der på at arrangere en duejagt.   
 
 Intet nyt. 
 
 Intet nyt. 
 
 Intet nyt. 
 
 Indput til nyt program skal sendes til Klaus senest den 10. 
december 
 
 17, januar kl. 19:00 hos Jens 
 
 
Klaus Paaske 
 
  


